
 
 

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 26 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2013 m. balandžio 25 d. Nr. T2-26 

Šilalė 

 

Posėdis įvyko 2013-04-25 11.00 val. 

Posėdžio pirmininkas – Jonas Gudauskas. 

Posėdžio sekretorė – Raimonda Kniulytė. 

 

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 23 Tarybos nariai 

(sąrašas pridedamas). 

Nedalyvavo: Rimantas Rimkus, Sigitas Kažukauskas (dėl pateisinamų priežasčių). 

Posėdyje dalyvavo: 41 kviestasis asmuo (sąrašas pridedamas).  

Prieš pradėdamas posėdį meras Jonas Gudauskas gimimo dienos proga pasveikino Akvilę 

Gargasaitę.  

Posėdžio pirmininkas informavo Tarybos narius apie gautą Vyriausybės atstovo Tauragės 

apskrityje tarnybos reikalavimą „Dėl Lietuvos Respublikos šilumos ūkio įstatymo 7 straipsnio 5 dalies 

įgyvendinimo bei Lietuvos Respublikos ūkio ministro ir Lietuvos Respublikos aplinkos ministro 2004 m. 

sausio 16 d. įsakymu Nr. 4-13/D1-28 patvirtintų šilumos ūkio specialiųjų planų rengimo taisyklių 16 ir 36 

punktų vykdymo“. 

Tarybos nariams vienbalsiai pritarus, Savivaldybės tarybos 26 posėdis pradėtas.  

Posėdžio pirmininkui Jonui Gudauskui pasiūlius, vienbalsiai (už-23) išrinkta balsų 

skaičiavimo komisija: Vytautas Jucius, Loreta Kalnikaitė, Asta Stanislava Karbauskienė. Komisijos 

pirmininkas – Vytautas Jucius. 

Posėdžio pirmininkas Jonas Gudauskas priminė, kad Tarybos posėdyje bus balsuojama 

elektronine balsavimo sistema ir rankos pakėlimu. 

Darbotvarkė Tarybos nariams pateikta. Posėdžio pirmininkas informavo, kad darbotvarkės 

28 klausimą pristatys Vytautas Savickas, 47 klausimą pristatys Virginijus Noreika. 

Posėdžio pirmininkas siūlė į darbotvarkę įtraukti vieną papildomą klausimą „Dėl leidimo 

rengti ir teikti paraišką.“. Pranešėjas Stasys Aužbikas. Pritarta vienbalsiai (už-23). 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už visą darbotvarkę su pakeitimais. Pritarta vienbalsiai 

(už-23). 

Posėdžio pirmininkas priminė reglamentą. 

 

DARBOTVARKĖ:  

 

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2011 m. birželio 30 d. sprendimo Nr. T1-191 

pripažinimo netekusiu galios. 

2. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. vasario 21 d. sprendimu Nr. T1-34 

patvirtinto Savivaldybės 2013 metų biudžeto pakeitimo. 

3. Dėl leidimo imti ilgalaikę paskolą investiciniams projektams finansuoti. 

4. Dėl didžiausio leistino darbuotojų (etatų), gaunančių darbo užmokestį iš Savivaldybės 

biudžeto, Šilalės rajono savivaldybės biudžetinėse įstaigose, skaičiaus nustatymo. 
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5. Dėl lėšų, skirtų Šilalės rajono savivaldybei sveikatos priežiūros mokyklose 

finansavimui 2013 metais, paskirstymo. 

6. Dėl įsipareigojimo skirti lėšas malkų įsigijimui. 

7. Dėl Šilalės suaugusiųjų mokyklos nuostatų patvirtinimo. 

8. Dėl 2011 m. gruodžio 27 d. Šilalės rajono savivaldybės tarybos sprendimo Nr. T1-404 

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės narkotikų kontrolės ir narkomanijos prevencijos 2012-2013 m. 

programos ir jos įgyvendinimo priemonių plano patvirtinimo“ papildymo. 

9. Dėl Šilalės rajono savivaldybės narkotikų kontrolės komisijos ataskaitos. 

10. Dėl Jaunimo problemų sprendimo Šilalės rajono savivaldybėje 2013-2018 metų plano 

patvirtinimo. 

11. Dėl pavedimo Šilalės rajono savivaldybės administracijai. 

12. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2008 m. rugpjūčio 13 d. sprendimo Nr. T1-265 

„Dėl gatvių pavadinimų suteikimo Kvėdarnos seniūnijoje, Pajūralio gyvenamojoje vietovėje“ 

pakeitimo. 

13. Dėl valstybinės žemės sklypo įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus. 

14. Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono 

savivaldybės vietinės reikšmės keliams ir gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus 

eismo sąlygoms užtikrinti, 2013 metų objektų sąrašo patvirtinimo. 

15. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Kaltinėnų miestelio teritorijos bendrojo plano 

koncepcijos tvirtinimo. 

16. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Kvėdarnos miestelio teritorijos bendrojo plano 

koncepcijos tvirtinimo. 

17. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Laukuvos miestelio teritorijos bendrojo plano 

koncepcijos tvirtinimo. 

18. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Pajūrio miestelio teritorijos bendrojo plano 

koncepcijos tvirtinimo. 

19. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Upynos miestelio teritorijos bendrojo plano 

koncepcijos tvirtinimo. 

20. Dėl pritarimo projektui. 

21. Dėl Vietos bendruomenių savivaldos 2013-2015 metų programos lėšų vietos 

bendruomenių sprendimams įgyvendinti Šilalės rajono savivaldybėje skyrimo ir naudojimo tvarkos 

aprašo patvirtinimo. 

22. Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės šilumos tinklai“ tiekiamos šilumos ir karšto 

vandens kainų dedamųjų. 

23. Dėl valstybės turto nurašymo ir likvidavimo. 

24. Dėl ilgalaikio ir trumpalaikio materialiojo turto suteikimo panaudos pagrindais UAB 

Šilalės psichikos sveikatos ir psichologinio konsultavimo centrui. 

25. Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės autobusų parkas“ 2012 metų veiklos 

ataskaitos. 

26. Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Gedmina“ 2012 metų veiklos ataskaitos. 

27. Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės knygynas“ 2012 metų veiklos ataskaitos. 

28. Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės šilumos tinklai“ 2012 metų veiklos 

ataskaitos. 

29. Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės vandenys“ 2012 metų veiklos ataskaitos. 

30. Dėl pritarimo 2013 metų Privalomojo sveikatos draudimo fondo biudžeto lėšų 

paskirstymui Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo specialiosios programos 

įgyvendinimui. 

31. Dėl viešosios įstaigos Kaltinėnų pirminės sveikatos priežiūros centro teikiamų 

mokamų slaugos paslaugų kainų patvirtinimo. 

32. Dėl Tuberkuliozės profilaktikos Šilalės rajone tvarkos aprašo patvirtinimo. 

33. Dėl Priklausomybės nuo alkoholio mažinimo Šilalės rajone tvarkos aprašo 

patvirtinimo. 
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34. Dėl Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro direktoriaus 2012 m. 

veiklos ataskaitos. 

35. Dėl pritarimo viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės direktoriaus 2012 metų 

veiklos ataskaitai. 

36. Dėl viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės 2012 metų metinių finansinių ataskaitų 

rinkinių patvirtinimo ir pritarimo įstaigos veiklos ataskaitai. 

37. Dėl pritarimo 2012 metų viešosios įstaigos Šilalės pirminės sveikatos priežiūros centro 

direktoriaus veiklos ataskaitai. 

38. Dėl viešosios įstaigos Šilalės pirminės sveikatos priežiūros centro 2012 metų metinių 

finansinių ataskaitų rinkinių patvirtinimo ir pritarimo įstaigos veiklos ataskaitai. 

39. Dėl pritarimo 2012 metų viešosios įstaigos Kaltinėnų pirminės sveikatos priežiūros 

centro vyriausiojo gydytojo veiklos ataskaitai. 

40. Dėl viešosios įstaigos Kaltinėnų pirminės sveikatos priežiūros centro 2012 metų 

metinių finansinių ataskaitų rinkinių patvirtinimo ir pritarimo įstaigos veiklos ataskaitai. 

41. Dėl pritarimo 2012 metų viešosios įstaigos Kvėdarnos ambulatorijos vyriausiojo 

gydytojo veiklos ataskaitai. 

42. Dėl viešosios įstaigos Kvėdarnos ambulatorijos 2012 metų metinių finansinių ataskaitų 

rinkinių patvirtinimo ir pritarimo įstaigos veiklos ataskaitai. 

43. Dėl pritarimo 2012 metų viešosios įstaigos Laukuvos ambulatorijos vyriausiojo 

gydytojo veiklos ataskaitai. 

44. Dėl viešosios įstaigos Laukuvos ambulatorijos 2012 metų metinių finansinių ataskaitų 

rinkinių patvirtinimo ir pritarimo įstaigos veiklos ataskaitai. 

45. Dėl pritarimo 2012 metų viešosios įstaigos Pajūrio ambulatorijos vyriausiojo gydytojo 

veiklos ataskaitai. 

46. Dėl viešosios įstaigos Pajūrio ambulatorijos 2012 metų metinių finansinių ataskaitų 

rinkinių patvirtinimo ir pritarimo įstaigos veiklos ataskaitai. 

47. Dėl UAB Tauragės regiono atliekų tvarkymo centro informacijos. 

48. Dėl UAB „Inreal pastatų priežiūra“ informacijos. 

 

1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2011 m. birželio 30 d. sprendimo 

Nr. T1-191 pripažinimas netekusiu galios. 

Pranešėjas Jonas Gudauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Jucius klausė, ar nereikia peržiūrėti Tarybos sprendimą dėl įgaliojimų Administracijos 

direktoriui ir Administracijos direktoriaus pavaduotojui vykdyti dalį Savivaldybės tarybos 

paprastajai kompetencijai priskirtųjų funkcijų.. 

J. Gudauskas siūlė nekeisti esančios tvarkos. 

T. Bartkus klausė, ar priimti Švietimo, kultūros ir sporto skyriaus vedėjo įsakymai yra 

teisėti. 

J. Gudauskas atsakė, kad įsakymai yra teisėti. Buvo pasirašyta tik atostogų ir 

komandiruočių klausimais įsakymai. 

Raimundas Vaitiekus siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 5. 

 

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2013 m. vasario 21 d. sprendimu 

Nr. T1-34 patvirtinto Savivaldybės 2013 metų biudžeto pakeitimas. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais ir prašė jam 

pritarti.  

A. S. Karbauskienė klausė, kodėl kai kurioms seniūnijoms yra sumažinamos lėšos. 

S. Gedvilienė atsakė, kad viešuosius darbus dirbantiems gyventojams iš darbo biržos 

skiriama 100 proc., todėl tose seniūnijose nebereikia jiems skirti lėšų. 
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J. Gudauskas informavo apie viešuosius darbus ir jų finansavimą. Yra trys seniūnijos, 

kuriose didelis nedarbo lygis. Tai Žadeikiai, Traksėdis ir Pajūris. Šiose seniūnijose viešuosius 

darbus atliekantiems darbuotojams darbo birža apmoka 100 procentų algas.  

J. Šedbaras teikė pastabą, kad sprendimo projekte reikėtų 1 priede įrašyti „tūkst. Lt.“ 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

3. SVARSTYTA. Leidimas imti ilgalaikę paskolą investiciniams projektams finansuoti. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais ir prašė jam 

pritarti. 

T. Bartkus klausė, kokią pinigų sumą paskolų reikės grąžinti šiais ir kitais metais. 

S. Gedvilienė atsakė, šiais metais 1 340 tūkst., o kitais metais daugiau kaip vieną milijoną. 

V. Jucius klausė, o kiek palūkanų reikia grąžinti. 

S. Gedvilienė atsakė, kad palūkanos atskirai.  

T. Bartkus klausė, ar šiais metais rugsėjo mėnesį nereikia grąžinti 3 mln. 

S. Gedvilienė atsakė, kad paskola yra, bet jos grąžinti nereikės dar. 

A. S. Karbauskienė klausė, kas daroma investiciniu projektu „Geriamo vandens kokybės 

gerinimas Šilalės rajone“. 

S. Gedvilienė atsakė, kad apie tai yra surašyta aiškinamajame rašte. 

J. Gudauskas informavo apie investicinį projektą „Geriamo vandens kokybės gerinimas 

Šilalės rajone“. 

V. Jucius klausė, ar bus vykdomi vandens gerinimo projektai Iždonų ir Bilionių 

gyvenvietėse. 

J. Gudauskas atsakė, kad šiemet bus pagerintas vandens tiekimas Iždonų, Požerės ir 

Bilionių gyvenvietėse iš paslaugų gyventojams gerinimo programos. 

V. Jucius klausė, ar Kaltinėnų pirminės sveikatos priežiūros projektas bus atliekamas iš 

Vyriausybės programos lėšų. 

J. Gudauskas atsakė, kad iš Europos Sąjungos lėšų. Prie šio projekto turės prisidėti ir 

Savivaldybė. 

A. Ežerskis klausė apie Teneniuose, Požerėje, Žvingiuose vykdomų investicinių projektų 

finansavimą. 

J. Gudauskas informavo apie projektų finansavimą. 

R. Vaitiekus paaiškino, kad šie projektai yra savivaldybės teikti. 

A. Ežerskis pasitikslino, ar minėti projektai yra iš bendruomenių programos. 

J. Gudauskas sakė, kad finansavimas šioms programoms vyksta dalimis. Grįžtamųjų lėšų 

principu. 

A. Gargasaitė klausė, kada planuojama užbaigti Laukuvos daugiafunkcinio centro darbus. 

J. Gudauskas atsakė, kad planuojama iki birželio mėnesio, tačiau iki rugsėjo mėnesio 

tikrai. 

T. Bartkus klausė, ar yra numatyta lėšų Tenenių varpinės remontui. 

J. Gudauskas atsakė, kad jau yra pasirašyta sutartis, paraišką teikė pati parapija. 

A. Ežerskis klausė, kiek iš viso kainuos Laukuvos daugiafunkcinio centro projektas. 

J. Gudauskas atsakė, kad po pertraukos bus pateikta informacija. 

A. Ežerskis pasisakė. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už sprendimo projektą su patikslinimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 5. 

 

4. SVARSTYTA. Didžiausio leistino darbuotojų (etatų), gaunančių darbo užmokestį iš 

Savivaldybės biudžeto, Šilalės rajono savivaldybės biudžetinėse įstaigose, skaičiaus nustatymas. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė jam 

pritarti. 
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T. Bartkus klausė, ar nebus sunku finansiškai išlaikyti dar vieną. Taip pat klausė, ar 

nebuvo galimybės vieną darbuotoją iš viešuosius darbus dirbančių paimti. 

J. Gudauskas sakė, kad sukuriamas ne darbininko, o muziejininko darbo etatas. 

T. Bartkus teikė pastebėjimą, kad Šilalės Vlado Statkevičiaus muziejaus direktorė prašyme 

prašo įsteigti darbininko etatą. 

J. Gudauskas paaiškino, kad susitikus su muziejaus direktore aptarta, jog reikalingesnis 

muziejininko etatas. 

V. Noreika domėjosi, kodėl steigiant vieną etatą yra keičiamas visas sprendimo projektas. 

S. Gedvilienė atsakė, kad keičiasi pavadinimai, todėl yra keičiamas visas sprendimo 

projektas.  

T. Bartkus klausė, kada Dionizo Poškos Baublių muziejuje lankytojų yra daugiau - vasarą, 

žiemą ar ištisus metus. 

J. Gudauskas atsakė, kad lankytojų skaičius priklauso nuo sezoniškumo kaip ir kitur. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

5. SVARSTYTA. Lėšų, skirtų Šilalės rajono savivaldybei sveikatos priežiūros mokyklose 

finansavimui 2013 metais, paskirstymas. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

6. SVARSTYTA. Įsipareigojimas skirti lėšas malkų įsigijimui. 

Pranešėja Stanislava Gedvilienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė jam 

pritarti. Sprendimo projekte išbraukti 1.3, 1.4, 1.5, 1.6 punktus. 1.7 punktą pakeisti 1.3 punktu. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

7. SVARSTYTA. Šilalės suaugusiųjų mokyklos nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė jam 

pritarti. Nuostatuose 13 punkte „suaugusiųjų pradinio ugdymo, pagrindinio ugdymo ir suaugusiųjų 

pagrindinio ugdymo“. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

8. SVARSTYTA. 2011 m. gruodžio 27 d. Šilalės rajono savivaldybės tarybos sprendimo 

Nr. T1-404 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės narkotikų kontrolės ir narkomanijos prevencijos 2012-

2013 m. programos ir jos įgyvendinimo priemonių plano patvirtinimo“ papildymas.  

Pranešėja Birutė Sragauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

Iš posėdžio išėjo Vytautas Jucius. 

 

9. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės narkotikų kontrolės komisijos ataskaita. 

Pranešėja Birutė Sragauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Ežerskis domėjosi, ar buvo įvykių, kai buvo bandoma parduoti narkotinių medžiagų 

Šilalės rajone. 

B. Sragauskienė atsakė, kad buvo. Ataskaitoje yra pateikti Tauragės apskrities vyriausiojo 

policijos komisariato duomenys. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 
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NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

10. SVARSTYTA. Jaunimo problemų sprendimo Šilalės rajono savivaldybėje 2013-2018 

metų plano patvirtinimas. 

Pranešėja Danguolė Jakštienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė jam 

pritarti. 

T. Bartkus klausė, su kokiomis problemomis susiduria naujai įsteigtas jaunimo centras. 

D. Jakštienė atsakė, kad problemų yra, tačiau jos visos išsprendžiamos. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 

 

Į posėdį grįžo Vytautas Jucius. 

 

11. SVARSTYTA. Pavedimas Šilalės rajono savivaldybės administracijai. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą su papildymu ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kokiomis lėšomis Savivaldybė finansuos šį projektą. 

S. Aužbikas atsakė, kad šiam projektui buvo paimta paskola prieš dvejus metus, kuri 

nebuvo visa išnaudota. 

J. Gudauskas klausė, kiek dar liko paskolos. 

S. Aužbikas atsakė, kad 253 tūkst. buvo paimta paskolos. 

A. Ežerskis pasisakė. 

S. Aužbikas pasisakė. 

J. Gudauskas pasisakė. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

12. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2008 m. rugpjūčio 13 d. sprendimo 

Nr. T1-265 „Dėl gatvių pavadinimų suteikimo Kvėdarnos seniūnijoje, Pajūralio gyvenamojoje 

vietovėje“ pakeitimas. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. S. Karbauskienė klausė, kodėl prieš patvirtinant gatvės pavadinimą nebuvo per 

posėdžius pasakyta, kad gatvės pavadinimas nėra suderintas su gyventojais. 

S. Aužbikas atsakė, kad gatvės pavadinimai buvo suteikti remiantis toje teritorijoje 

esančiais istoriniais faktais. 

A. S. Karbauskienė klausė, kokiu istoriniu faktu pavadinta gatvė „Paskerdynų“. 

S. Aužbikas atsakė, kad dėl buvusio toje teritorijoje Paskerdynų dvaro. 

V. Jucius klausė dėl ženklo pastatymo prie automobilių stovėjimo aikštelės. 

R. Vaitiekus sakė, kad Saugaus eismo komisijos yra priimtas teigiamas sprendimas, o 

sprendimą įgyvendinti turi seniūnijos seniūnas. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

13. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypo įrašymas į neprivatizuojamų žemių planus. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

14. SVARSTYTA. Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės 

rajono savivaldybės vietinės reikšmės keliams ir gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir 

saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, 2013 metų objektų sąrašo patvirtinimas. 
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Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kada bus galima Kvėdarnoje prie kapinių aikštelę išasfaltuoti. 

S. Aužbikas atsakė, kad Kelių programos lėšos yra ribotos ir atsiradus galimybei bus 

išasfaltuota, tačiau šiais metais to padaryti nebus galima dėl lėšų trūkumo. 

T. Bartkus klausė, kada bus atnaujinti Pagojo gatvės rekonstrukcijos darbai. 

J. Gudauskas atsakė, kad pagal gaunamų lėšų kiekį darbai dirbami. Šiemet planuojama 

pagerėjus orams darbus pradėti. 

T. Bartkus domėjosi, iš kokių lėšų ši gatvė yra rekonstruojama. 

S. Aužbikas atsakė, kad iš tikslinių lėšų. 

A. S. Karbauskienė siūlė esant galimybei sutvarkyti Šilalėje esantį skverą priešais 

Savivaldybės pastatą. 

J. Gudauskas pasisakė dėl skvero tvarkymo. 

V. Žemeckienė klausė dėl kelio tvarkymo Kvėdarna – Geniotas.  

J. Gudauskas atsakė, kad yra skirta pinigų seniūnijoms kelių tvarkymui.  

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

15. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Kaltinėnų miestelio teritorijos bendrojo 

plano koncepcijos tvirtinimas. 

Pranešėjas Stasys Kruša pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus pasitikslino, ar jie turi nuspręsti pirmą ar antrą variantą pasirinkti. 

S. Kruša atsakė, kad gyventojai viešuosiuose susirinkimuose rinkosi ir per Tarybos 

komitetų posėdžius buvo pasirinktas pirmasis variantas, tad siūloma jam pritarti. 

V. Noreika klausė, kokį variantą siūlo architektas pasirinkti. 

S. Kruša atsakė, kad pirmąjį. 

V. Noreika klausė, kuo antrasis variantas blogesnis. 

S. Kruša atsakė, kad gyventojai didesnės plėtros nenorėjo. 

A. Bartašius sakė, kad Pelkių kaimo gyventojos susirinkime dalyvavo ir išreiškė norą, kad 

nebūtų prijungtas jų kaimas prie Kaltinėnų miestelio. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

16. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Kvėdarnos miestelio teritorijos bendrojo 

plano koncepcijos tvirtinimas. 

Pranešėjas Stasys Kruša pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus prašė pristatant pakomentuoti planus. 

S. Kruša pakomentavo, kuo skiriasi pirmasis ir antrasis variantai. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

Iš posėdžio išėjo Loreta Kalnikaitė. 

 

17. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Laukuvos miestelio teritorijos bendrojo 

plano koncepcijos tvirtinimas. 

Pranešėjas Stasys Kruša pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 

 

18. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Pajūrio miestelio teritorijos bendrojo plano 

koncepcijos tvirtinimas. 

Pranešėjas Stasys Kruša pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu. 
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NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 

 

Iš posėdžio išėjo Virginijus Noreika. 

 

19. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Upynos miestelio teritorijos bendrojo 

plano koncepcijos tvirtinimas. 

Pranešėjas Stasys Kruša pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-21), pridedamas. 

 

Į posėdį sugrįžo Loreta Kalnikaitė ir Virginijus Noreika. 

 

20. SVARSTYTA. Pritarimas projektui. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

J. Gudauskas klausė, ar su Laukuvos seniūnijos seniūnu tikslinosi dėl projekto darbų. 

R. Kibelienė atsakė, kad sąmata yra padaryta tik išorės darbams. 

A. Ežerskis klausė, kas yra projekto teikėjas. 

R. Kibelienė atsakė, kad antrame punkte parašyta, jog Savivaldybės administracija. 

A. Ežerskis domėjosi, ar nebūtų galima šiuo projektu ne tik pastatą, bet aplinką aplink 

pastatą sutvarkyti. 

V. Ačas išsakė nuomonę apie sąmatoje numatomus atlikti darbus. Taip pat paminėjo, kad 

lauko aplinkos, kapinių tako nebus galima tvarkyti iš šių, kadangi tai nėra susiję su pastato 

renovacija. 

A. Ežerskis klausė, ar nebūtų galima laiptelių įrengti prie koplyčios. 

V. Ačas atsakė, kad tai nėra koplyčia ir tokių darbų kaip laiptų ar kapinių tako tvarkymas 

neįeina į projektą. Kultūros paveldo departamentas pateikė sąlygas, kaip turi būti atliekama 

renovacija ir jų nurodymų reikia laikyti.  

J. Gudauskas liepė su projektu dirbantiems darbuotojams peržiūrėti projektą, ar dar būtų 

galima kokius darbus įtraukti. 

A. Ežerskis klausė, ar uždengus stogą medžio skiedromis nebus problemų. 

V. Ačas atsakė, kad projektas yra derinamas su Kultūros vertybių apsaugos departamentu, 

o uždengus stogą skarda būtų kultūros objekto sugadinimas. Šiuo metu stogo būklė yra prasta.  

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

21. SVARSTYTA. Vietos bendruomenių savivaldos 2013-2015 metų programos lėšų 

vietos bendruomenių sprendimams įgyvendinti Šilalės rajono savivaldybėje skyrimo ir naudojimo 

tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė patikslintą sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, ar Vietos bendruomenės tarybą reikės sudaryti iš naujo. 

R. Kibelienė atsakė, kad reikės, remiantis tvarkos aprašo 9 punktu. 

T. Bartkus klausė, ar visiškai naują ar pakeisti narius. 

R. Kibelienė atsakė, kad 25 procentus narių reikės pakeisti naujais. 

A. Ežerskis klausė, ar yra numatyta pateikti Tarybos nariams Vietos veiklos grupės audito 

ataskaitą. 

J. Gudauskas paminėjo, kad bet kuris Tarybos narys gali rašyti raštus Vietos veiklos 

grupės pirmininkei, kad pateiktų dominančią informaciją. Audito išvada šiuo metu nevisiškai 

parengta, todėl jos pateikti ir pristatyti per posėdį negali. 

R. Kibelienė pabrėžė, kad yra parašytas raštas Vietos veiklos grupės pirmininkei, kad 

pateiktų rekomendacijų įgyvendinimo planą ir kitus dokumentus. 

V. Noreika klausė, ar nebūtų galima elektroniniu paštu gauti audito ataskaitos. 

J. Gudauskas atsakė, kad bus galima. 
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Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą patikslintą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

Posėdžio pirmininkas skelbė pertrauką.  

Po pertraukos posėdyje dalyvauja 23 Tarybos nariai. 

 

22. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės šilumos tinklai“ tiekiamos 

šilumos ir karšto vandens kainų dedamosios. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė jam 

pritarti. 

T. Bartkus klausė, ar kaina sumažės ar padidės. 

R. Kibelienė atsakė, kad mažės kaina. 

A. S. Karbauskienė domėjosi, nuo kada apskaičiuotos kainos pradės galioti. 

R. Kibelienė atsakė, kad nuo birželio 1 d. Kainų dedamosios kas mėnesį perskaičiuojamos. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

23. SVARSTYTA. Valstybės turto nurašymas ir likvidavimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. S. Karbauskienė domėjosi, kas vežimėliais naudojosi. 

R. Kibelienė atsakė, kad jie yra išduoti gyventojams su specialiaisiais poreikiais, turtas 

priklauso valstybei, o apskaitomas Socialinės paramos skyriaus balanse. Turtas nebuvo perduotas 

Socialinių paslaugų centrui. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

24. SVARSTYTA. Ilgalaikio ir trumpalaikio materialiojo turto suteikimas panaudos 

pagrindais UAB Šilalės psichikos sveikatos ir psichologinio konsultavimo centrui. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

25. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės autobusų parkas“ 2012 metų 

veiklos ataskaita. 

Pranešėjas Arvydas Daugėla pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. S. Karbauskienė klausė, kodėl Savivaldybė yra skolinga ir kada ta skola atsirado. 

A. Daugėla atsakė, kad tai yra dabartinė skola. 

A. S. Karbauskienė klausė, kodėl nėra pateikta audito išvados. 

A. Daugėla atsakė, kad dar tik vakar tebuvo gauta tai tik pirminė išvada. 

J. Gudauskas minėjo, kad su audito išvadomis bus galima susipažinti. 

T. Bartkus domėjosi, kokiu būdu pavyko sumažinti išlaidas, nors kuro kainos tai kyla. 

A. Daugėla atsakė, kad dėl tiesioginių atsarginių dalių tiekėjų pateikiamų kainų, padangų 

tiekėjų kainų ir dėl pačių atliekamų darbų pavyko sumažinti išlaidas. 

A. Ežerskis klausė dėl Savivaldybės skolos, ar ji susidarė tik per šiuos metus. 

A. Daugėla atsakė, kad tai susidarė nuo ankstesnių laikų ir kasmet mažinama. 

A. Ežerskis domėjosi dėl įsiskolinimų. 

A. Daugėla paaiškino dėl įsiskolinimų  

V. Žemeckienė klausė, ar nebūtų galima pakeisti grafikų lenteles, esančias prie stotelių. 

A. Daugėla atsakė, kad jos yra perdažomos, tačiau pasitaiko, kad jos sugadinamos. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 
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NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

26. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės „Gedmina“ 2012 metų veiklos 

ataskaita. 

Pranešėja Virginija Žąsytienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. S. Karbauskienė domėjosi dėl įsiskolinimų tiekėjams. 

V. Žąsytienė sakė, kad įsiskolinimų yra. 

T. Bartkus domėjosi dėl deleguotų funkcijų. 

I. Žukauskienė atsakė, kad nepriskyrus jiems naujų kapinių administravimo sumažėjo 

pajamų. 

A. S. Karbauskienė domėjosi, kodėl yra didelis įsiskolinimas už karstus. 

J. Gudauskas atsakė, kad įsiskolinimai nėra nuostoliai. Prašė pakomentuoti UAB 

„Gedmina“ buhalterės. 

I. Žukauskienė pakomentavo apie įsiskolinimus. 

J. Gudauskas klausė, kokia yra likutinė vertė už karstus. 

I. Žukauskienė atsakė, kad apie 30 tūkst.  

T. Bartkus domėjosi, ar karstai perkami brangiau nei parduodami. 

I. Žukauskienė paaiškino, kaip įmonėje panaudojamos pajamos. 

A. S. Karbauskienė prašė paaiškinti, kokia sutartis yra sudaryta su VšĮ Šilalės rajono 

ligonine. 

I. Žukauskienė paaiškino apie sutartį su ligonine. 

A. Damulis pasisakė. 

T. Bartkus klausė, kiek surenkama pajamų iš kitų paslaugų. 

I. Žukauskienė atsakė, kad apie 15 tūkst.  

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 5. 

 

27. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės knygynas“ 2012 metų veiklos 

ataskaita. 

Pranešėja Virginija Žąsytienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kodėl 2012 metais patirtas nuostolis. 

V. Žąsytienė paaiškino, kodėl buvo 2012 metai nuostolingi. 

A. S. Karbauskienė klausė, ar knygynas prekiauja mokykliniais vadovėliais. 

V. Žąsytienė sakė, kad neprekiauja, bet gali juos užsakyti pagal poreikį. 

A. S. Karbauskienė pasisakė. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

Iš posėdžio išėjo Akvilė Gargasaitė. 

 

28. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės šilumos tinklai“ 2012 metų 

veiklos ataskaita. 

Pranešėjas Vytautas Savickas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Ežerskis klausė, kodėl sumažėjus kuro kainai šildymo kaina padidėjo. 

V. Savickas paaiškino, kodėl tokios kainos. 

Diskutavo dėl kuro ir šildymo kainos: A. Ežerskis, J. Gudauskas, V. Savickas. 

J. Gudauskas prašė pakalbėti V. Savicką apie šildymo sezoną. 

V. Savickas papasakojo apie šildymo sezoną. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 
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Į posėdį grįžo Akvilė Gargasaitė. 

 

29. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės vandenys“ 2012 metų veiklos 

ataskaita. 

Pranešėjas Edmundas Auškalnis pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus teikė pastabą, kad ataskaitoje vietoje žodžio „yra“ būtų įrašyta „buvo“. 

J. Gudauskas prašė plačiau papasakoti apie investicinius projektus. 

E. Auškalnis pristatė atliktus ir vykdomus investicinius projektus. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

Iš posėdžio išėjo Vytautas Jucius. 

 

30. SVARSTYTA. Pritarimas 2013 metų Privalomojo sveikatos draudimo fondo biudžeto 

lėšų paskirstymui Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos rėmimo specialiosios 

programos įgyvendinimui. 

Pranešėja Dalė Briedienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

J. Gudauskas klausė, ar derinta su Klaipėdos teritorine ligonių kasa. 

D. Briedienė atsakė, kad derinta. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 

 

Į posėdį grįžo Vytautas Jucius. 

 

31. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Kaltinėnų pirminės sveikatos priežiūros centro 

teikiamų mokamų slaugos paslaugų kainų patvirtinimas. 

Pranešėja Dalė Briedienė pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė jam pritarti. 

A. S. Karbauskienė siūlė, kai yra daug pakeitimų pateikti naują sprendimo projektą su 

pataisymu. Klausė, ar įkainių kainos bus vienodos Šilalėje ir Kaltinėnuose. 

D. Briedienė atsakė, kad bus vienodos.  

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

32. SVARSTYTA. Tuberkuliozės profilaktikos Šilalės rajone tvarkos aprašo 

patvirtinimas. 

Pranešėja Loreta Petkuvienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. S. Karbauskienė klausė, ar padaugėjo sergančiųjų tuberkulioze. 

L. Petkuvienė atsakė, kad kiekvienais metais skaičius sergančiųjų išlieka nuo 14 iki 16. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

33. SVARSTYTA. Priklausomybės nuo alkoholio mažinimo Šilalės rajone tvarkos aprašo 

patvirtinimas. 

Pranešėja Loreta Petkuvienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1.  

 

34. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro direktoriaus 

2012 m. veiklos ataskaita. 

Pranešėja Loreta Petkuvienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 
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NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

Iš posėdžio išėjo Stasys Skalauskas. 

 

35. SVARSTYTA. Pritarimas viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės direktoriaus 2012 

metų veiklos ataskaitai. 

Nuo 35, 36, 37, 38 klausimo svarstymo nusišalino Gintautas Macevičius, Birutė Žirlienė. 

Nuo 35, 36 klausimo svarstymo nusišalino Genovaitė Damulienė. 

Pranešėjas Antanas Damulis pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. S. Karbauskienė klausė, ar pasikeitė nuo 2007 metų priimtas nutarimas, kad 

direktoriaus pavaduotojas medicinai ir vyr. buhalteris turi būti priimami vadovaujantis konkursu. 

A. Damulis atsakė, kad yra pasikeitę įstatymai. Pagal įstaigos įstatus padalinių vadovams 

ir direktoriui priimti reikia skelbti konkursą. 

A. Ežerskis klausė, kiek yra darbuotojų pagal etatų skaičių, nes rašoma, kad 10 naujų 

gydytojų priimta. 

A. Damulis atsakė, kad 2,9 etato padidėjo. 

T. Bartkus klausė, kas yra daroma, kad būtų reanimacijos skyriaus veikla būtų atnaujinta. 

A. Damulis informavo apie reanimacijos skyriaus veiklos atnaujinimą. 

A. S. Karbauskienė pasisakė. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 12, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 7  

 

Į posėdį grįžo Stasys Skalauskas. 

 

36. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Šilalės rajono ligoninės 2012 metų metinių 

finansinių ataskaitų rinkinių patvirtinimas ir pritarimas įstaigos veiklos ataskaitai. 

Pranešėjai Antanas Damulis ir Jolanta Milišiūnienė pristatė sprendimo projektą ir prašė 

jam pritarti. 

H. Girčys klausė, ar slaugytojų skaičius padidėjo ligoninėje. 

A. Damulis atsakė, kad slaugytojų skaičius padidėjo. Taip pat steigiamas ergoterapeuto 

etatas, kuris yra būtinas slaugai. 

V. Žemeckienė domėjosi, ar slaugoje padidėjo slaugytojų skaičius. 

A. Damulis atsakė, kad taip. 

A. S. Karbauskienė klausė, ar ligoninėje trūksta lovų. 

A. Damulis atsakė, kad netrūksta. Informavo apie ligonių skaičių ligoninėje. 

J. Milišiūnienė informavo apie Priėmimo skyriaus veiklą. 

V. Jucius klausė, dėl gydytojų konsultacijų ligoniams apmokėjimo. 

A. Damulis informavo apie gydytojų konsultacijų apmokėjimą. 

V. Noreika pasitikslino ar ligoninėje dirba 52 gydytojai. 13 gydytojų pirmaeilėse 

pareigose, o 42 antraeilėse. 

A. Damulis atsakė, kad taip. Sakė, kad įstaigai yra finansiškai naudinga, o nuo to ligoniai 

nenukenčia. 

A. Ežerskis klausė, kokia yra dabartinė įstaigos finansinė padėtis. 

A. Damulis atsakė, kad būklė yra pakankamai gera, atlyginimai sumokėti. 

A. Ežerskis klausė, kokie įsiskolinimai tiekėjams. 

A. Damulis atsakė, kad su tiekėjais yra atsiskaitoma. 

A. S. Karbauskienė klausė, ar teikiant paslaugas ligoniams nereikia turėti garantijų iš 

ligonių kasų, kad bus apmokėta. 

A. Damulis atsakė, kad garantija šiais metais pasirašyta pusei metų, o po to lėšos bus 

didinamos. Informavo apie įstaigos plėtros sritis. 

J. Milišiūnienė pateikė papildomą informaciją. 
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Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 12, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 8.  

 

37. SVARSTYTA. Pritarimas 2012 metų viešosios įstaigos Šilalės pirminės sveikatos 

priežiūros centro direktoriaus veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Vida Macevičienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-21), pridedamas. 

 

38. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Šilalės pirminės sveikatos priežiūros centro 2012 

metų metinių finansinių ataskaitų rinkinių patvirtinimas ir pritarimas įstaigos veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Vida Macevičienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Ežerskis klausė, dėl ambulatorinės reabilitacijos skyrimo. 

V. Macevičienė paaiškino situaciją dėl ambulatorinės reabilitacijos. 

A. S. Karbauskienė klausė, kiek per metus vienam žmogui nemokamai galima padaryti 

kalio tyrimą ir kokie yra apmokami tyrimai kraujo. 

V. Macevičienė atsakė, kad bendras kraujo tyrimas yra nemokamas, kalio ir cholesterolio 

tyrimą vieną kartą per metus daroma nemokamai, tačiau yra išimčių pagal reikalingumą. Mokamų 

kraujo tyrimų yra labai platus spektras. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-21), pridedamas. 

 

39. SVARSTYTA. Pritarimas 2012 metų viešosios įstaigos Kaltinėnų pirminės sveikatos 

priežiūros centro vyriausiojo gydytojo veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas Kornelijus Andrijauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

40. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Kaltinėnų pirminės sveikatos priežiūros centro 2012 

metų metinių finansinių ataskaitų rinkinių patvirtinimas ir pritarimas įstaigos veiklos ataskaitai. 

Pranešėjas Kornelijus Andrijauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

41. SVARSTYTA. Pritarimas 2012 metų viešosios įstaigos Kvėdarnos ambulatorijos 

vyriausiojo gydytojo veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Irena Beržanskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.  

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

42. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Kvėdarnos ambulatorijos 2012 metų metinių 

finansinių ataskaitų rinkinių patvirtinimas ir pritarimas įstaigos veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Irena Beržanskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus pasitikslino, ar išlaidos yra didesnė nei pajamos. 

I. Beržanskienė atsakė, kad tikrai yra klaida, išlaidos per finansinius metus buvo 829566 

Lt. 

V. Jucius pasitikslino, ar kapitalas gali būti toks mažas. 

R. Vaitiekus atsakė, kad tai kapitalas tik dalininko Šilalės rajono savivaldybės, o ne visos 

įstaigos. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su išlaidų patikslinimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 
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43. SVARSTYTA. Pritarimas 2012 metų viešosios įstaigos Laukuvos ambulatorijos 

vyriausiojo gydytojo veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Ieva Irena Demereckienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

44. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Laukuvos ambulatorijos 2012 metų metinių 

finansinių ataskaitų rinkinių patvirtinimas ir pritarimas įstaigos veiklos ataskaitai 

Pranešėja Ieva Irena Demereckienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

45. SVARSTYTA. Pritarimas 2012 metų viešosios įstaigos Pajūrio ambulatorijos 

vyriausiojo gydytojo veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Saulė Olendrienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti.  

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

46. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Pajūrio ambulatorijos 2012 metų metinių finansinių 

ataskaitų rinkinių patvirtinimas ir pritarimas įstaigos veiklos ataskaitai. 

Pranešėja Saulė Olendrienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

1 papildomas. SVARSTYTA. Dėl leidimo rengti ir teikti paraišką. 

Stasys Aužbikas informavo apie universalaus daugiafunkcinio centro steigimo Šilalės 

rajono Laukuvos mietelyje lėšų panaudojimą. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą su patikslinimu ir prašė jam 

pritarti. 1 punktą papildyti žodžiais „bei pasirašyti partnerystės susitarimą“. 

J. Gudauskas informavo, kad planuojama pirkti du automobilius gesinti gaisrui. 

V. Noreika klausė, kiek iš viso lėšų galima gauti. 

S. Aužbikas atsakė, kad iki 1 milijono EUR. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su patikslinimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

47. SVARSTYTA. UAB Tauragės regiono atliekų tvarkymo centro informacija. 

Pranešėjas Virginijus Noreika pristatė informaciją (pridedama). 

V. Jucius klausė, ar vietinės rinkliavos būdo Šilalės rajone pasirinkimas teisingas. 

V. Noreika paaiškino apie rinkliavos būdus. 

T. Bartkus klausė, ar atliekų sutvarkymo kaina Šilalės rajone yra brangiausia. 

V. Noreika atsakė, kad brangiausia. Informavo apie rinkliavos kainas Tauragės apskrityje. 

V. Jucius sakė, kad pakelių šiukšliadėžėse yra išmetamos šiukšlės iš kai kurių įmonių. 

V. Noreika sakė, kad nebenaudojama buitinė technika yra surenkamos TRAC didžiųjų 

atliekų aikštelėje. 

Z. Blinstrubienė pasisakė dėl jai pateiktų sąskaitų už komunalines atliekas. 

V. Noreika paaiškino, kodėl jai yra pateikta tokia sąskaita. Informavo, kur buvo galima 

rasti ir šiuo metu yra informacija apie rinkliavas. 

J. Gudauskas siūlė nuvykti į TRAC ir pateikti reikiamus dokumentus, kad būtų sumažintas 

mokestis. 

V. Noreika informavo apie negyvenamų pastatų mokesčių panaikinimą fiziniams 

asmenims. 



15 

 

Z. Blinstrubienė pasisakė. 

J. Šedbaras domėjosi, kodėl yra toks didžiulis atliekų padidėjimas. 

V. Noreika pasisakė dėl atliekų kiekio padidėjimo. 

J. Gudauskas pasisakė. 

V. Noreika informavo apie bioskaidžių atliekų kiekio priėmimą. 

 

48. SVARSTYTA. UAB „Inreal pastatų priežiūra“ informacija. 

Pranešėjas Rimvydas Ramanauskas pristatė informaciją (pridedama). 

A. S. Karbauskienė domėjosi, kokios yra darbo valandos. 

R. Ramanauskas atsakė, kad reikėtų pasitikslinti.  

A. S. Karbauskienė skundėsi įstaigos darbu. 

G. Damulienė domėjosi dėl avarijų likvidavimo įkainių. 

R. Ramanauskas pakomentavo dėl avarijų likvidavimo. 

H. Girčys domėjosi, kiek Šilalėje dirba jų įmonės darbuotojų. 

R. Ramanauskas atsakė, kad 4 darbuotojai. 

A. Ežerskis domėjosi, kiek sukauptų lėšų gavo iš buvusios administravimo įmonės ir kaip 

jos bus toliau naudojamos. 

R. Ramanauskas pakomentavo apie gautas lėšas. 

J. Gudauskas išsakė nuomonę apie kaupiamąsias ir eksploatacines lėšas. 

R. Gečienė klausė, kodėl yra dvigubinamos sąskaitos. 

R. Ramanauskas sakė, kad apie tai nežino, bet pasidomės. 

G. Damulienė pasiūlė, kad būtų vykdomi viešieji pirkimai ir eksploatavimo darbams. 

R. Kibelienė pasisakė. 

A. S. Karbauskienė teikė pastabą dėl darbuotojų. 

A. Ežerskis pasisakė dėl pirkimų sąlygų. 

V. Macienė pasisakė. 

J. Gudauskas pasisakė. 

V. Noreika siūlė Administracijai pateikti informaciją raštu. 

V. Macienė sakė, kad kai bus raštu paklausimas ir parašys. 

Diskutavo V. Noreika, J. Gudauskas, A.S. Karbauskienė, A. Ežerskis. 

A. S. Karbauskienė replikavo. 

J. Gudauskas pasisakė. 

 

Jonas Gudauskas informavo apie Medicinos darbuotojų dienos šventės minėjimą, apie kitą 

mėnesį numatomą posėdį, kuris vyks paskutinį gegužės ketvirtadienį. 

 

  

 

Posėdžio pirmininkas     Jonas Gudauskas 

 

 

Posėdžio sekretorė                       Raimonda Kniulytė 


